



National Defence

Défense nationale

National Defence Headquarters
Ottawa, Ontario
K1A 0K2

Quartier général de la Défense nationale
Ottawa (Ontario)
K1A 0K2

RFI# 2018-21566

October 11/ 11 Octobre

<p>Subject</p> <p>REQUEST FOR INFORMATION FOR ADVANCED NON-DESTRUCTIVE TESTING</p> <p>Further to the above- mentioned Request for Information documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.</p>	<p>Sujet:</p> <p>DEMANDE DE RENSEIGNEMENTS CONCERNANT LES ESSAIS AVANCÉS NON DESTRUCTIFS</p> <p>Pour faire suite à la documentation reliée à la demande de renseignements mentionnée ci-haut et transmise à votre entreprise, l'Addenda no 1 est émis.</p>
<p>ADDENDUM #1 Questions and Answers</p>	<p>ADDENDA NO 1 Questions et réponses:</p>
<p>Question 1 :</p> <p>We need to know what specifically are the Overlayers (non-corrosive materials) made of?</p> <p>Answer 1 :</p> <p>The overlayers are made of rubber, paint and adhesives. They are non-conductive materials, so electromagnetic inspection techniques will work.</p>	<p>Question 1 :</p> <p>Nous devons savoir précisément de quoi sont faites les couches (matériaux résistants à la corrosion)?</p> <p>Réponse :</p> <p>Les couches sont faites de caoutchouc, de peinture et d'adhésifs. Il s'agit de matériaux non conducteurs, donc les techniques d'inspection électromagnétique fonctionnent.</p>